



(1978-2016)

Miller, Katherine Elizabeth - It is with heavy hearts that the family of Katherine Elizabeth Miller of Oromocto, NB, announces her sudden and unexpected passing at home on Saturday, February 27, 2016. Born in Oromocto, NB, she was the daughter of Sharon Cain and Ronald Miller.

Katherine is survived by her 3 children, Sarah Rose, Raven Star Brenton and Parker David Miller; her brothers, Scott (Kayla), Adam, Jason and Justin; nephews Carson, Porter, Hurley, Mason and Jordan; her niece Jayde; grandmothers, Gwen Burns and Gladys Miller; her aunts and uncles, Marilyn (Gary), Beverley, Robert (Sandra), Mike (Charlene), Penny (Robert), Karen (Steve), Corey (Amy), Bonnie (Danny), Michael (Betty) and Cindy, as well as many cousins.

Katherine was predeceased by her grandfathers, Eric Cain, Luke Burns and Harry Miller; uncles, David Miller, Roger Miller and Harry Miller and cousins Matthew Miller and Daniel Beck.

Katherine was a very loving mother who adored her children. She will be remembered for keeping us all informed of family happenings and special holidays. Katherine will be greatly missed by her family.

In lieu of flowers, donations can be made to the IWK or to the Oromocto Public Hospital Auxiliary.





(1978-2016)

Miller, Katherine Elizabeth - C'est avec grande tristesse que la famille de Katherine Elizabeth Miller d'Oromocto, NB, annonce son décès soudain et inattendu à son domicile, le samedi 27 février 2016. Née à Oromocto, NB, elle était la fille de Sharon Cain et Ronald Miller.

Katherine laisse dans le deuil ses 3 enfants, Sarah Rose, Raven Star Brenton et Parker David Miller ; ses frères, Scott (Kayla), Adam, Jason et Justin ; neveux Carson, Porter, Hurley, Mason et Jordan ; sa nièce Jayde ; grands-mères, Gwen Burns et Gladys Miller ; ses tantes et oncles, Marilyn (Gary), Beverley, Robert (Sandra), Mike (Charlene), Penny (Robert), Karen (Steve), Corey (Amy), Bonnie (Danny), Michael (Betty) et Cindy, ainsi que plusieurs cousins.

Katherine repose maintenant auprès de ses grands-pères, Eric Cain, Luke Burns et Harry Miller ; oncles, David Miller, Roger Miller et Harry Miller et cousins Matthew Miller et Daniel Beck.

Katherine était une mère très affectueuse qui adorait ses enfants. Pour sa famille et ses amis, elle sera toujours la personne qui les tenait au courant des rassemblements de familles et des congés spéciaux. Son souvenir restera gravé dans le cœur de sa famille.

Au lieu de fleurs, des dons peuvent être faits à l'IWK ou aux Auxiliaires de l'Hôpital public d'Oromocto.